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W sprawie ulicy Lwowskiej 

Mieszkańcy zwracają się do mnie i wskazują na pilną potrzebę budowy ul. Lwowskiej, tak 

ważnej dla systemu komunikacji w tej części Miasta. Również zgłaszana jest ważna dla 

bezpieczeństwa sprawa podcięcia starych drzew na tej ulicy, zwłaszcza na odcinku od ulicy

Bytomskiej do Chabrowej. Stare drzewa zagrażają bezpieczeństwu mieszkańcom, a w sytuacji 

częstych burz o tej porze roku łatwo może dojeść do tragedii. Dlatego proszę

o natychmiastowe zajęcie się tą sprawą, a w przypadku nawierzchni ulicy proszę również

o odpowiedzi na pytania:

1. Kiedy planuje się budowę nawierzchni ulicy Lwowskiej?

2. Czy jest wykonana dokumentacja budowlana dotycząca budowy ulicy.

3. Czy ta dokumentacja jest ważna?

4. Jeśli straciła ważność - dlaczego?

Z poważaniem 
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